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Zapytanie 

w sprawie: słupków na al. Wszędyrównego przy Szkole Podstawowej  nr 182 

 

 W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy i kiedy byłoby 

możliwe uzupełnienie usuniętych słupków z al. Wszędyrównego przy Szkole Podstawowej  

nr 182? Słupki zostały tam ustawione po interwencji mieszkańców, ale wkrótce zostały 

usunięte.  Samochody parkują tam niszcząc zieleń, a ruch pojazdów stanowi zagrożenie dla 

dzieci idących do szkoły.   

 

  

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

W załączeniu. 

- zdjęcia  

 

 



 

 

 


